北維州實驗中文學校秋季聯歡 10/26/2014

● 摸彩規則:

- 每張摸彩劵價值 50 Cent, 摸彩的彩劵和食物以及遊戲的摸彩劵不一樣, 購買時請確認清楚.
- 每份禮物有所屬的摸彩箱.請確認清楚再投.
- 每張摸彩劵上有兩聯, 兩聯上面的號碼相同, 請放置一聯至屬意的摸彩箱裡, 另一聯是存根聯. 請妥善保管. 領取獎品時務必要有對的存根聯才能領取.
- 每個摸彩箱沒有限制摸彩劵投入的張數, 丟的越多中獎機會越多.
- 抽獎時間:5:15 pm. 我們將在當場抽出和公布幸運得獎者.
- 抽獎公布時不需在場, 禮物憑存根領取.
- 中獎者請於辦公室時間攜帶存根聯來換取,如果無法在兌換時間截止前來領取,請 跟募款組聯絡: <u>fundraising@nvaecs.org</u>.
- 得獎名單會在10月30日 實驗中文學校的每周新聞上公布, 11月9 日前請來兌換獎品.
- 如果11月9日前得獎者沒有來領獎,我們將會再抽一次.得獎名單會在11月13日 的每週新聞上登出.得獎者請在11月23日來領獎.
- 如果獎品在11月 23 日前沒被領取, 禮物將會捐回實驗中文學校.

祝您幸運中獎!!

如果您有任何的疑問, 請找募款組 Penny Lin 或 Amanda Cheng

或 email: fundraising@nvaecs.org。謝謝!

北維州實驗中文學校秋季聯歡 10/26/2014

● 猜猜罐的遊戲方法:

- 請猜猜看罐子裡有多少巧克力!!
- 請把所猜的數字寫在抽獎劵的背面,兩聯請都填寫上猜的數字.
- 請把一聯丟進所猜的罐子所屬的摸彩箱裡, 請妥善保存存根聯. 沒有存根聯無法領取獎品.
- 猜的數字最接近瓶子裡巧克力的正確數字者得到猜猜罐.
- 如果有超過一個以上的贏家,數字小於正確數字者贏.如果還是有一個以上的贏家,將平分糖果.
- 得獎者將在10月30日公布於實驗中文學校週報.
- 兌換獎品時請務必帶抽獎存根在辦公室上班時間來領取, 如果無法在截止前來領取, 請跟募款組聯絡: fundraising@nvaecs.org.
- 如果至11月23日前無領獎者. 獎品將捐回實驗中文學校.

祝您幸運中獎!!

如果您有任何的疑問, 請找募款組 Penny Lin 或 Amanda Cheng

或 email: fundraising@nvaecs.org。謝謝!

ECS FALL FESTIVAL 10/26/2014

Raffles Rules:

- Each raffle ticket is \$0.50 and is different from food/game/activity ticket. Please purchase your tickets at cashier.
- Each prize has its designated receptacle.
- Each raffle ticket has two parts with an identical number printed on both parts. Put one part of the ticket (the stub) in the receptacle that is designated to the prize you'd like to participate in drawing, and keep the other part (the match) to claim prize if your ticket is drawn. You must have the matched part of the ticket to claim a prize.
- Each stub in a receptacle has equal chance of winning the prize. So the more stubs you put in one receptacle, the better the chance you get to win the prize.
 However, the probability of winning a prize depends on the final number of stubs entered.
- Prize winners will be drawn at 5:15pm on the day of the Fall Festival and announced during the event.
- You do not need to be present to claim a prize.
- To claim a prize, you must present the matched half of the winning ticket at the event or at the ECS Office during school hours. Contact <u>fundraising@nvaecs.org</u> if you can not pick up your prize by the deadline listed below.
- Winning tickets will be announced again in the 10/30 ECS newsletter and you have until 11/9 to claim the prize.
- If a prize is not claimed by 11/9, a second drawing will be done. The result will be announced in the 11/13 ECS newsletter. The new winner will have until 11/23 to claim the prize.
- o If a prize is not claimed by 11/23, it will be donated back to ECS.

Good Luck. May the Odds Be Ever in Your Favor.

If you have any questions, please contact Penny Lin or Amanda Cheng at Fundraising or email: fundraising@nvaecs.org. Thank you.

ECS FALL FESTIVAL 10/26/2014

Guessing Jar Rules:

- Guess how many candies are inside the jar. If you are right, you win the whole jar including all the candies inside.
- Please use a raffle ticket (two parts with an identical number printed on both parts) to enter your guess.
- Please write your guess on both parts of the ticket and put one part in the designated receptacle and keep the matched part to claim prize. You must have the matched part of the ticket to claim a prize.
- The ticket with the number that is closest to the actual number of candies is the winner of the Guessing Jar.
- Tie breaker: the ticket with the number that is less than the actual number of chocolates/candies is the winner. If there are still multiple tickets remaining, the prize will be divided equally.
- The winning ticket(s) will be announced in the 10/30 ECS newsletter.
- To claim the prize, you must present the matched half of the winning ticket at the ECS Office during school hours.. Contact <u>fundraising@nvaecs.org</u> if you can not pick up your prize by the deadline listed below.
- If a prize is not claimed by 11/23, it will be donated back to ECS.

Good Luck. May the Odds Be Ever in Your Favor.

If you have any questions, please contact Penny Lin or Amanda Cheng at Fundraising or email: fundraising@nvaecs.org. Thank you.